



给你 深刻的印象

MEET WITH PURPOSE 能让会议专家在日常会议中轻松地实现业务目标和可持续性目标。

通过使用该计划，我们可以帮您提高效率，综合关注会议代表福祉的措施，确保您举行的会议成功且成果丰硕，对您组织的目标产生重大影响，同时减少对环境的影响。

Meet with Purpose已证明能够使会议更加有成效、更加令人难忘和更加有意义，它能推动生态友好的实践，并为参会者提供平衡选择。

绿色会议套餐 人民币**438** /位包含以下内容：



绿色会议

- 自然采光会议室全天会议，智能化温度控制
- 投影仪及音响设备使用
- 会议WI-FI
- 玻璃瓶装饮用水



健康饮食

- 10:00-10:30 健康茶歇
- 12:00-13:00 均衡自助午餐
- 15:00-15:30 能量茶歇



活力运动

- 10分钟户外泳池畔拉伸运动
- 越秀公园草木绿洗肺路线推荐



【乐享三倍积分】

在限时促销期间，您每1美元符合条件的团体和会议消费(须于即日起至2017年8月31日预订并于2017年12月30日前使用)可获得3点希尔顿荣誉客会奖励积分。

了解更多信息，请拨打电话+86 20 2833 2888 转 6815或发送邮件至Lillian.li@hilton.com

地址：中国广东省广州市越秀区东风路391号（邮编510030）

电话：+86 020 2833 2888 传真：+86 020 2833 2886



MEET WITH PURPOSE





MAKE
A BIG

Impression

MEET WITH PURPOSE MAKES IT EASY FOR MEETING PROFESSIONALS TO ACHIEVE BUSINESS AND SUSTAINABILITY GOALS IN EVERYDAY MEETINGS.

Using this programme we can help you improve efficiencies and incorporate measures that focus on the wellbeing of the your delegates to ensure you have a successful and productive meeting that has a big impact on your organisational goals, but a smaller one on the environment.

Proven to make meetings more productive, memorable and meaningful, Meet with Purpose promotes eco-friendly practices and offers balanced choices for meeting participants.

Meeting Package at **RMB 438**/person including,



MINDFUL MEETING

- Full Day Meeting on Meeting Room with Natural Daylight & Intellectualized Temperature Management
- LCD Projector & AV Equipment Usage
- Wi-Fi during Meeting
- Mineral Water with Glass Bottle



MINDFUL EATING

- 10:00-10:30 Freshness Green Tea Break
- 12:00-13:00 Balanced Green Buffet Lunch
- 15:00-15:30 Energetic Green Tea Break



MINDFUL BEING

- 10 minutes Poolside Stretch Exercises
- Jogging Route in Yuexiu Park Recomendating



【 GET REWARDED WITH 】

For a limited time, earn 3 Hilton Honors Bonus Points for every eligible \$1 USD spent on groups and meetings booked now through August 31, 2017 and completed by December 30, 2017.

Together, we can bring more meaning to your next meeting. To find out how, please call **+86 20 2833 2888 EXT 6815** or E-mail Lillian.li@hilton.com

Add: 391 Dongfeng Road, Yuaxiu District, Guangzhou, Guangdong 510030, China

Tel: +86 020 2833 2888 Fax: +86 020 2833 2886



MEET WITH PURPOSE



CONRAD

canopy



CURIO



TAPESTRY COLLECTION



Hilton Garden Inn

Hampton



HOMWOOD SUITES

HOME2

